
THE MANITOBA LIQUOR AND LOTTERIES
CORPORATION ACT
(C.C.S.M. c. L155)

Specialty Wine Stores Regulation, amendment

Regulation 105/2023
Registered July 21, 2023

Manitoba Regulation 85/2014 amended

1 The *Specialty Wine Stores Regulation*, Manitoba Regulation 85/2014, is amended by this regulation.

2 Section 1 is amended by replacing the definition "wine store" with the following:

"**wine store**" means the premises that are the subject of a specialty wine store licence issued under *The Liquor, Gaming and Cannabis Control Act*. (« magasin de vins »)

3 Section 3 is replaced with the following:

Number of wine stores

3 The maximum number of wine stores is nine, with no more than eight wine stores in the City of Winnipeg and one in the City of Brandon.

LOI SUR LA SOCIÉTÉ MANITOBAINE DES
ALCOOLS ET DES LOTERIES
(c. L155 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
magasins de vins de spécialité**

Règlement 105/2023
Date d'enregistrement : le 21 juillet 2023

Modification du R.M. 85/2014

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les magasins de vins de spécialité*, R.M. 85/2014.

2 L'article 1 est modifié par substitution, à la définition de « magasin de vins », de ce qui suit :

« **magasin de vins** » Les locaux visés par une licence de magasin de vins de spécialité délivrée en vertu de la *Loi sur la réglementation des alcools, des jeux et du cannabis*. ("wine store")

3 L'article 3 est remplacé par ce qui suit :

Nombre de magasins de vins

3 Le nombre de magasins de vins est plafonné à neuf, soit un maximum de huit dans la ville de Winnipeg et de un dans la ville de Brandon.